
Protokół Nr XXX.2014
z sesji Rady Gminy w Imiełnie
z dnia 8 kwietnia 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 -tej

do 940.

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list obecności

stanowiących załączniki Nr l, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

Porzadek posiedzenia

I. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XXIX.20 14,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie za 2013

rok

7. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej

w Gminie Imielno za 2013 rok,

8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2014 rok Nr XXX.181.20 14,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2014 rok
NrXXX.182.2014
- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2014-2019
Nr XXX.183.2014,
- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 20 I4 roku Nr XXIX. I84.20 I4,
- w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą "Trasy Rowerowe EuroVelo"
Nr XXX.185.2014,
- w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XVII 01/1 2 w sprawie
podziału gminy Imielno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz
siedzib obwodowych komisji wyborczych Nr XXX. I86.2014,
- w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Imielno nieruchomości od Polskich Kolei
Państwowych S.A. Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Krakowie
Nr XXX.187.2014.
9. Dyskusja,

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,



II. Sprawy różne,

12. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba obecnych radnych

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał, dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Stanisław Kukuryk.

W sesji bierze udział 14 -tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XXIX.2014 z poprzedniej sesji Rady Gminy został wyłożony do wglądu

i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 14 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk przedstawił porządek obrad sesji,

a następnie zapytał czy ktoś z radnych lub Wójt chce wnieść zmiany do porządku obrad sesji.

Glos zabrał Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński, który proponował wykreślenie z porządku

obrad sesji projektu uchwały "w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą

"Trasy Rowerowe Euro Velo", ponieważ trasa uległa zmianie. Wójt Gminy wyjaśnił, że

wstępnie jest propozycja, aby trasa przebiegała od Skowronna do mostu w Sobowicachtrasą

inną niż dotychczas ustalona, a następnie do mostu w Stawach, następnie do tzw.

" Grodziska" i wzdłuż torów kolejowych do Wygody i Jędrzejowa. Następnie wnioskowa!

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały "w sprawie pomocy finansowej dla

Powiatu Jędrzejowskiego" z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej pomiędzy

Helenówką a Mierzwinem, oraz przebudowę drogi powiatowej poprzez wykonanie chodnika

w miejscowości Motkowice i Stawy.

Przewodniczący Rady Gminy -Stanisałw Kukuryku poddał pod głosowanie proponowaną

zmianę porządku obrad sesji, poprzez wykreślenie projektu uchwały"w sprawie przystąpienia

do realizacji Projektu pod nazwą "Trasy Rowerowe Euro Velo", oraz wprowadzenie projektu

uchwały "w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego".

"Za" przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem wprowadzonych zmIan głosowało

jednogłośnie 14 - tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Dariusz Cebul ski pytał, czy będą montowane w Borszowicach

nowe lampy oświetlenia ulicznego min. przy sklepie.



Wójt Gminy poinformował, że w ramach środków finansowych zaplanowanych w budżecie

gminy na ten cel, prace będą wykonywane. Podkreślił następnie, że dodatkowych środków na

ten cel nie przewidujemy. Niemniej jednak wszelkie potrzeby w zakresie oświetlenia

ulicznego zgłaszać do pracownika tul. Urzędu Pana M. Sobczyka.

Radny Zdzisław Zygan podziękował Panu Chrzanowskiemu za wyminę kotła c.o. w szkole

w Jakubowie.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami przedstawił Wójt

Gminy Zygmunt Brzeziński, informując zebranych, min. o trwających pracach przy budowie

parkingu, ścieżki dydaktycznej i boiska w ramach II etapu projektu pn. ,.Rewitalizacja

centrum miejscowości Motkowice poprzez zagospodarowanie parku na potrzeby rekreacyjno-

wypoczynkowe". Następnie informował, że wystąpiliśmy do firm z zapytaniem ofertowym

dol. ceny kruszywa (kamienia), a następnie w takiej samej formie zbierzemy oferty na

transport kamienia. Wójt Gminy prosił, aby zapotrzebowanie na kamień lub prace równiarką

zgłaszać do Pana Sławomira Chrzanowskiego.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy za okres między seSjamI

głosowało jednogłośnie 14 -tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik Nr 4 do

niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie za

2013 rok, było omawiane na posiedzeniach komisji, dlatego też Przewodniczący Rady

Gminy, pytał czy zapoznać obecnych po raz kolejny z treścią sprawozdania.

Jako, że nikt z zebranych nie zabrał głosu na temat sprawozdania, ani me zwrócił się

z pytaniem dotyczącym tegoż zagadnienia Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk

zaproponował głosowanie .

.,Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Imielnie za 2013 rok, głosowało jednogłośnie 14 -tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecmej w Imielnie za 2013 rok

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.



Ad.p.7. Z treścią sprawozdania z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu

pieczy zastępczej w Gminie [mielno za 2013 rok, radni zapoznali się na posiedzeniach

komisji.

Jako, że nikt z zebranych me zabrał głosu na temat sprawozdania, am me zwrócił się

z pytaniem dotyczącym tegoż zagadnienia Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk

zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem sprawozdania z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu

pieczy zastępczej w Gminie Imielno za 2013 rok, głosowało jednogłośnie 14 -tu radnych.

Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej

w Gminie Imielno za 2013 rok, stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.p.8 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk przystąpił do omawIanIa

uchwał.

- w sprawIe zmIan w budżecie Gminy [mielno na 2014 rok z treścią uchwały

Nr XXX.181.20 14 zapoznała Skarbnik Gminy -Halina Faryna.

Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że do Urzędu wpłynęło pIsmo od Komendy

Powiatowej Policji w Jędrzejowie z prośbą o dofinansowanie zakupu radiowozu w ramach

połączonych środków finansowych Samorządu i Policji oraz pismo Komendy Powiatowej

Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie z prośbą o dofinansowanie zakupu nowego

samochodu pożarniczego specjalnego w ramach Funduszu Wsparcia. Na posiedzeniach

komisji stałych podjęto decyzję o przyznaniu zarówno dla Komendy Powiatowej Policji oraz

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie na zakup samochodu po

10 tys. zł.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXX.181.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Pismo Komendy Powiatowej Policji w Jędrzejowie stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego

protokołu.

Pismo Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie stanowi załącznik

Nr 8 do niniejszego protokołu.

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy (mielno na 2014 rok z treścią

projektu uchwały Nr XXX.182.20 14 zapoznała Skarbnik Gminy-Halina Faryna.



Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

,.Za" podjęciem uchwały Nr XXX.182.20 14 głosowało jednogłośnie l4-tu radnych.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 -2019 z treścią projektu uchwały

Nr XXX.183.2014 zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXX.183.20l4 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie przYJęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 2014 roku projekt uchwały

Nr XXIX.184.2014 omówił Wójt Gminy- Zygmunt Brzeziński, informując, że zapewnienie

opieki bezdomnym zwierzętom należy do zadań własnych gmin, a podjęty program reguluje

zasady opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Dalej informował, że mamy podpisaną umowę

ze schroniskiem dła bezdomnych zwierząt w Nowinach, ponieważ złożyli najkorzystniejszą

ofertę. Natomiast opiekę weterynaryjną zwierząt bezdomnych oraz biorących udział

w zdarzeniach drogowych, zapewnia lekarz weterynarii Pan Norbert Nowak z Pińczowa,

z którym mamy podpisana umowę na świadczenie całodobowo usług objętych programem.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXX. I84.20 14 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XV/IOI/12 w sprawie

podziału gminy Imielno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz

siedzib obwodowych komisji wyborczych z treścią uchwały Nr XXX.185.2014, zapoznał

Wójt Gminy, który wyjaśnił, że omyłka pisarska dotyczy numeru siedziby obwodowej

komisji wyborczej w Motkowicach tj. "ul. Szkolna 1" zastępuje się" ul. Szkolna 2".

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXX.185.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



- w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę lmielno nieruchomości od Polskich Kolei

Państwowych S.A. Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Krakowie projekt

uchwały Nr XXX.186.2014 omówił Wójt Gminy - Zygmunt Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXX.186.20 14 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego projekt uchwały

Nr XXX.187.2014 omówił Wójt Gminy- Zygmunt Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

,.Za" podjęciem uchwały Nr XXX.187 .20 14 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

,.Za" podjęciem uchwały Nr XXX.187.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.9. W punkcie tym głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, że Gmina otrzymała od

Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie za pośrednictwem Ochotniczej Straży Pożarnej

w Imielnie, nieodpłatnie lO-letni samochód marki Nissan, który będzie wykorzystany jako

samochód służbowy. Polonez ma już 18 lat i najprawdopodobniej będzie przeznaczony do

kasacji, natomiast Volkswagen będzie od września wykorzystany do dowozu dzieci do szkół.

W dalszej wypowiedzi informował, że Agencja Mienia Wojskowego w Warszawie wyraziła

zgodę na zastosowanie upustu 70% na zakup budynku i nieruchomości Posterunku Policji

w 1mielnie. Agencja odstąpi od przetargu, a Gmina po wcześniejszej wycenie biegłego przy

zastosowaniu 70% upustu może posterunek kupić. Jeśli budynek będzie wyceniony, to

ponownie podejmiemy próbę uzyskania upustu w wysokości 90% wartości.

Po otrzymaniu wiążących odpowiedzi w tej sprawie radni będą informowani na bieżąco.

W dalszej wypowiedzi prosił o pomoc w zrobieniu wieńcy dożynkowych na Dożynki

Powiatowe organizowane w miejscowości Motkowice.

Sołtys wsi Jakubów Pan Jan Czarnecki pytał, czy sołtysi mogą płacić mniej za śmieci,

ponieważ w firmie EKOM płacili jako sołtysi tylko 3 zł.

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach me

wyodrębnia czy jest to sołtys czy inny mieszkaniec gminy, a sołtysi otrzymują % prowizję za

świadczenie usług.



Sołtys wsi Dalechowy Wiesław Adamus pytał, czy ziemia (jeśli jest typowo rolnicza) , która

jest usuwana przy pracach związanych z wykonaniem ścieżki rowerowej może być

wykorzystana do wyrównania terenu między wsiami Dalechowy i Karczunek.

Wójt Gminy poinformował, że sprawdzi jaka to jest ziemia i ewentualnie porozmawia

z Burmistrzem.

Radny Zdzisław Zygan cyt. " sprzedałem sołtysa, sołtys jest, a mostku nie ma, a sołtys chce

chodzić po mostku"

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że na zebraniu strażackim w miejscowości Jakubów

mostek był już oglądany.

Wójt Gminy poinformował, że mostek będzie wykonany.

Ad.p.IO. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad. p.11. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.12. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk uznał porządek za wyczerpany,

dziękując za udział zakończył obrady.

Proto~ołow~ła:

Katar~ach

Przewodniczący Rady Gminy

Sta~~/lryk
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